



En cas de contindre aquest document dades de caràcter personal objecte de protecció, aquestes es troben omeses o substituïdes per asteriscos (\*) o per PARTICULAR, en compliment de la Llei orgànica 15/1999, de 13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal.

En caso de contener este documento datos de carácter personal objeto de protección, estos se encuentran omitidos o sustituidos por asteriscos (\*) o por PARTICULAR, en cumplimiento de la Ley orgánica 15/1999, de 13 de diciembre, de protección de datos de carácter personal.

Ajuntament de Castelló de la Plana

**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD EL DIA 30 DE GENER DE 2017**

**Núm. i classe de sessió:** 16 / 2017. Ordinària

**Dia i hora:** 30 de GENER de 2017 a les 20:00 h

**ASSISTENTS:**

**PRESIDENTA**

Sra. Patricia Puerta Barberá

**VICEPRESIDENTA**

Sra. Anna Peñalver Bermudo

**VOCALS**

Veïns designats pels grups polítics municipals:

Sr. Manuel G. Paduraru Ionete

Grup polític C's

Representants de les AV:

Sr. Vicente Juan Campos Ruiz

AV Sant Pau

Sr. Alberto Ramos Renau

AV Sant Jaume

Sr. José Luis Gómez Sánchez

AV Sant Bernat

Sr. Emilio García Solsona

AV Partida Estepar

**SECRETÀRIA**

Sra. Elisabeth Brea Almerich

**EXCUSEN L'ASSISTÈNCIA**

Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

Sr. Juan Luis León Azorín

Sr. Joaquín B. Torres Navarro

**NO HI ASSISTEIXEN:**

Sr. Miguel A. Guillamón Naches

### **Ordre del dia**

- 1** - Aprovació, si escau, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte Sud de data 27 de desembre de 2016
- 2** - Informe de la presidenta
- 3** - Despatx extraordinari
- 4** - Precs i preguntes

A la Tinença d'Alcaldia Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 h del dia 30 de gener de dos mil dèssset, sota la presidència de la Il·lustríssima Senyora Tinent d'Alcalde Patricia Puerta Barberá, es reuneixen els senyors i les senyores assenyalats dalt a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal del Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència, es procedeix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

### **1 - APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE SUD DE DATA 27 DE DESEMBRE DE 2016**

Com que no existeixen objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària, celebrada el dia 27 de desembre de 2016, per unanimitat s'acorda aprovar-la.

### **2 - INFORME DE LA PRESIDENTA**

En relació amb la sol·licitud de les distintes incidències tramitades ens informen del següent:

En resposta a l'NRI del passat 7 d'octubre de 2016 sobre les propostes dels veïns del Sagrat Cor i en virtut de l'informe tècnic de gestió mediambiental en què s'indica que "Es procedeix a sol·licitar als serveis urbanístics la compatibilitat per a realitzar l'actuació corresponent a llevar el mur existent i condicionar com a zona verda, entre el c/ Xèrica i el c/ Hervás, informen que s'ha consultat als serveis urbanístics la compatibilitat per a l'actuació de la proposta indicant-hi que és compatible. D'altra banda, s'ha elaborat un pressupost d'actuació sol·licitada que inclou obra civil, jardineria, reg i mobiliari urbà, aquest pressupost ascendeix a 24,450 €, per això caldrà indicar de quina partida del pressupost s'ha d'habilitar la quantitat per a executar l'obra.



### **3 - DESPATX EXTRAORDINARI**

Com que no existeix cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent de l'orde del dia.

### **4 - PRECS I PREGUNTES**

#### AV PARTIDA ESTEPAR

El president, el Sr. Emilio, reclama una vegada més l'asfaltat de l'avinguda Gran Via Tárrega Monteblanco. La presidenta li comenta que està pressupostat i el Sr. Emilio li comenta que hi ha una gran bretxa amb possibilitat d'accidents de vehicles de dues rodes sobretot, per la qual cosa es reclamarà al departament corresponent que almenys es posen pegats fins que se solucione el tema de l'asfaltat de l'avinguda.

També comenta el Sr. Emilio que les falques que hi ha a la Gran Via haurien de llevar-se perquè molesten per a la circulació de vehicles i la presidenta comenta que per a eliminar-les caldria expropiar prèviament.

Informa que des del polígon fins al c/ Caragols no hi ha llum i s'hi hauria de posar.

Amb relació al mur de la via, la presidenta informa que s'ha avisat ADIF diverses vegades per escrit i telefònicament.

#### AV SANT BERNAT

Comenta que han pintat el carril de Bicicas només fins a l'arribada a l'accés del Port.

Sol·licita que pinten el tros que falta del carril bici des d'Almassora fins a Castelló, abans de la rotonda.

Informa que a l'av. València, de la rotonda 7 de Julio a la rotonda d'accés al Port, a la ctra. d'Almassora, sol·liciten un pas de vianants.

El Sr. Gómez comenta que han contestat denegant el Pla d'Accessibilitat, i vol denunciar que els grups del Districte Sud no existeixen.

Sol·licita a la presidenta que tramite que en inversions s'incloga el col·lector dels barris del sud.

També vol fer constar que li han comentat que els Pressupostos Participatius no passaran per la via corresponent fins al moment, que serà per votació popular i vol informació respecte d'això.

Informa que la parada de l'autobús situada davant de la Renault està inundada.

Sol·licita que s'instal·len bandes reductores de velocitat d'obra al camí Pi Gros des de l'inici fins al final del barri.

Pregunta si se sap alguna cosa sobre l'accés ferroviari al port i la presidenta l'informa que no hi ha res de nou respecte d'això.

### AV SANT JAUME

El Sr. Ramos comenta que en els Pressupostos Participatius al Grup Roquetes hi ha 25 m sense fer i que seria interessant quedar amb el tècnic per a visitar l'obra *in situ*. La presidenta li comunica que açò es traslladarà al tècnic corresponent.

També sol·licita la neteja dels laterals del pont de pins i matolls i que es poden.

Comenta que en la baixada del pont el clavegueram no engul i sol·licita que es revise.

### MANUEL PADURARU

Sol·licita informació sobre la situació del gir al Grup Lourdes. La presidenta comenta que la policia controla i denuncia a tots els que giren, i s'ha considerat tota classe de solucions, inclús semaforitzar l'encreuament, però aquesta opció tampoc és possible tècnicament.

També comenta que al 7 de Julio, davant dels bombers, hi ha dos bandes reductores de velocitat trencades. La presidenta li comenta que ja s'ha reclamat i el Sr. Paduraru comenta que en falta una i hi ha un forat, per la qual cosa s'hauria d'arreglar, que la canvien o les lleven i que s'asfalte per a arreglar els forats.

Sol·licita que al final de l'av. València pinten un pas de vianants a la parada de l'autobús.

Pregunta també per l'expropiació per a fer les voreres i la presidenta l'informa que està en estudi d'Urbanisme.

### AV SANT PAU

Vol informar que ja han instal·lat la porta que es va sol·licitar.

El Sr. Campos suggereix que des del camp de futbol fins al c/ Calar del Mundo es posen bandes reductores de velocitat perquè els vehicles circulen a gran velocitat i, si fóra possible, que siguen d'obra per a evitar el soroll.

Considera que cal netejar el barranc que hi ha entre el Grup Socors i el Grup Corel d'Almassora.

La presidenta informa que demanarà autorització per a traslladar-ho al Taller d'Ocupació Jardineria o al curs de jardineria de col·lectius i que siguen ells els qui el netegen.

El president de l'associació pregunta en quina situació es troba el parc de xiquets i majors.

Informa que els llums del Grup Santa Teresa cap a Pi Gros no s'encenen i haurien de revisar-los.



---

**Ajuntament de Castelló de la Plana**

I quan són les 21:05 de la data indicada en l'encapçalament, com que no hi ha més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa com a secretària done fe i, perquè conste, alce aquesta acta que firme al marge junt amb la presidenta del Consell Municipal del Districte Sud.